
Protokoll från styrelsemöte, lördagen den 13 juni 2020, i Villaägarföreningen Dungen  
 
Närvarande: Göran Lidgren, Helena Wallertz, Ylva Brännström, Peter Ryberg, Petra Akrén och 
Patrik Holsti (adjungerad).  
 
Anmält förhinder: Kristina Holmgren 
 

1. Mötet öppnandes 
 

2. 
 

Rapporter 
a) Arbetsgruppen för filmning av huvudstammarna har fått in några offerter och 

inväntar ytterligare några varefter en sammanställning görs. Ritningarna över 
avloppssystemet tycks ha kommit till rätta. 
 

b) Helena meddelade att den planerade nyplanteringen av träd görs bäst på hösten 
 

3. Ärende angående ComHem 
ComHem har meddelat att man stänger det analoga TV utbudet från den 8 september i år.  
Fastighetsägaren i Dungen 8, har på grund av detta meddelat ordföranden per e-post att han 
inte längre vill nyttja några tjänster från Com Hem och han vill inte heller betala något för 
Com Hem efter att  den analoga signalen släcks.  
 
Styrelsen diskuterade ärendet och kom fram till att frågan är av intresse för alla medlemmar i 
Dungen och att en grundlig utredning behöver göras. 
 
BESLUT: Frågan behöver utredas vidare. Patrik tar kontakt med Com Hem. 
 

4. Övrig fråga 
Det har inkommit ett klagomål om att våra gemensamma ordningsregler inte följs. 
  
BESLUT: Styrelsen beslutade att påminna om reglerna i medlemsutskick och på förenings-
stämmorna. 
 

5.  Mötet avslutades 
 

 

Vid protokollet, Göran Lidgren 


